
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

16/8 2022 KL.18.30    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Joachim Ling Närv Berit Pettersson                   BP - 

Lage Bard                      LB Närv Johan Malm Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Andreé Winding Närv 

Anders Bard Närv Berit Skärfve Gullbrand      BSG Närv 

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi : Budgeten är i balans . Föreningen är solvent. 

6. Information med Samhällsföreningen: Kontakt mellan grupperna via Joachim 

Ling och KG Sandström. Detta för att olika aktiviteter inte skall kollidera. Tex 

guidningar- träffar osv.  Inför ny säsong möte med alla hantverkare och övriga 

deltagare för att de skall kunna informera om historien , brukets tillkomst m.m. 

7. Ärenden; Samarbete mellan industrimuseerna skall återupptas. Skyltar som är 

dåliga skall bytas. Nya metallställningar ersätter gamla av trä. Lage Bard 

beställer. Elledningar o armaturer i smedjan skall bytas av Gnosjö Kommun. 

Lage samstämmer med Jönköpingsmuseum hur lysrörsarmaturerna skall 

hanteras. Dörrar och luckor i korsvirkes huset renoveras KGS skall utföra det. 

8. Ärenden: Lage Bard undersöker vad en modell av bruket på 1890 talet kan 

kosta att tillverka. Korta ”filmsnuttar” som nås via QR kod kan göras , stöd för 

kostnaden kan sökas via LEADER. Dokumentera varje säsong skall göras , 

Thomas S föreslogs att utföra årets.  

Nästa möte: Datum ej satt.         Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


